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Zespół do spraw polityki rowerowej Miasta Bydgoszczy 
Zarząd Dróg Miejskich 
i Komunikacji Publicznej 
w Bydgoszczy 
 

Bydgoszcz, dnia 14 marzec 2023r. 

Protokół z LXXXII posiedzenia Zespołu do 
spraw polityki rowerowej Miasta Bydgoszcz 

W spotkaniu udział wzięli: 
 
- Mirosław Kozłowicz 
- Wojciech Bulanda 
- Maciej Gust 
- Marek Stanek 
- Bogumił Bieliński 
- Magdalena Minga 
- Dorota Boroń 
- Włodzimierz Wójciak 
- Przemysław Barański 
- Grzegorz Bebyn  
- Barbara Kowalska 
 
 
 

1. Z-ca Przewodniczącego Zespołu Pan Wojciech Bulanda poinformował,  
że Członkowie Inicjatorzy przygotowali opinię w sprawie wniosków osób  
ubiegających się o stałe członkostwo w Zespole. Powyższa opinia zostanie 
przesłana do ZDMiKP. 

2. Pani Dorota Boroń – Naczelnik Wydziału Inżynierii Ruchu ZDMIKP poinfor-
mowała, że w dalszym ciągu oczekujemy na stanowisko Miejskiej Pracowni 
Urbanistycznej w sprawie możliwości wyznaczenia pasów rowerowych  
na ul. Królowej Jadwigi. 

3. Przedmówczyni zwróciła się z prośbą o opinię w sprawie wyznaczenia pasa 
rowerowego na ul. Poznańskiej od Wełnianego Rynku do Placu Poznań-
skiego. Jeszcze raz poinformowano, że  na ul. Poznańskiej od posesji nr 2 
2 do ul. Krótkiej  jest ona za wąska na wyznaczenia pasa rowerowego. 

4. Pan Marek Stanek Naczelnik Wydziału Przygotowania Inwestycji ZDMiKP 
przedstawił zakres planowanych prac dla ul. Dąbrowy i Petersona  
oraz infrastruktury rowerowej w obrębie drogi ekspresowej nr 10.   
Członkowie Inicjatorzy przygotują opinię do przedstawionego rozwiązania, 
po przyszłym czwartku w terminie możliwie najkrótszym. 

5. Pan Bogumił Bieliński Kierownik Zespołu Uzgadniania Dokumentacji   
poruszył temat ogólnych przejazdów rowerzystów przez ulicę. Powyższe 
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dotyczy wyznaczonego przejazdu rowerowego obok przejścia dla pieszych 
albo w drugi sposób rozwiązaniem poprzez śluzę. Członkowie Inicjatorzy 
przygotują opinię w zakresie rekomendowanego rozwiązania.   

6. Pan Grzegorz Bebyn omówił tematy budowy infrastruktury rowerowej  
dla ciągu ulic Sudecka – Wyzwolenia – Pelplińska, Sułkowskiego  
i Kieleckiej. Pan Wojciech Bulanda poinformował, że zostanie  
przygotowana opinia w w/w trzech tematach i przesłana do ZDMiKP 


